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P r o t o k ó ł  Nr IV/2024 

obrad IV sesji Rady Miasta Zambrów odbytej w dniu 17 września 2024 roku w sali 

konferencyjnej Urzędu Miasta pokój Nr 214 w godzinach:  

12:00 – 14:20. 

W sesji uczestniczyło 20 radnych (lista obecności dołączona do protokołu)  

Obecni: 

1. Leszek Chodkiewicz 

2. Mariusz Ziemowit Dąbrowski 

3. Dorota Gosk 

4. Ryszard Kaźmierczak 

5. Michał Klimowicz 

6. Piotr Kołomyjski 

7. Zbigniew Korzeniowski 

8. Tomasz Józef Kosek 

9. Kamil Kowalczyk 

10. Katarzyna Kulesza 

11. Zbigniew Kulesza 

12. Barbara Danuta Laszuk 

13. Dariusz Janusz Matynka 

14. Wojciech Mianowski 

15. Agnieszka Ogórkowska 

16. Jacek Olszewski 

17. Henryk Rykaczewski 

18. Dariusz Śledziewski 

19. Zbigniew Jan Średnicki 

20. Andrzej Jan Truchel 

21. Cezary Witkowski 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1) Burmistrz Miasta Zambrów     – p. Kazimierz Dąbrowski 

2) Skarbnik Miasta Zambrów     – p. Katarzyna Chilińska   

3) Sekretarz Miasta Zambrów     – p. Jolanta Gronostajska 

4) Radca Prawny        – p. Krzysztof Kapitan   

5) Naczelnik Wydziału Rozwoju Gospodarczego            – p. Barbara Zawistowska 

6) Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej  – p. Danuta Łapińska 

7) Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich    – p. Rafał Pomazański 

8) Kierownik USC       – p. Anna Stefańska 

9) Dyrektor Miejskiego Żłobka      – p. Elżbieta Perkowska  

10) Prezes ZCiW Sp. z o.o.      – p. Andrzej Suwalski  

11) Mieszkańcy miasta 
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Porządek obrad: 
 

1. Ustalenie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu obrad poprzedniej sesji. 

3. Informacja Burmistrza w zakresie zarządzania Miastem. 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) powołania Skarbnika Miasta Zambrów; 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Zambrów na lata 2024 – 2030 

wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024 – 2030; 

c) zmian w budżecie Miasta Zambrów na 2024 r.; 

d) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

miasta Zambrów obejmującego obszar położony w obrębie ulicy Białostockiej, 

graniczący z ogródkami działkowymi;  

e) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

miasta Zambrów obejmującego obszar położony w rejonie ulic: Białostockiej  

i Papieża Jana Pawła II;  

f) udzielenia dotacji na prowadzenie prac konserwatorskich i restauratorskich przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków;  

g) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji na prowadzenie prac 

konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy zabytku wpisanym 

do rejestru zabytków;  

h) warunków udzielania bonifikat od ceny sprzedaży nieruchomości gruntowych 

na rzecz ich użytkowników wieczystych;  

i) Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta 

Zambrów;  

j) wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą 

Zambrów i Miastem Zambrów w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę  

i zbiorowego odprowadzenia ścieków; 

k) wysokości opłat za pobyt i wydłużony pobyt dziecka oraz maksymalnej 

wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku Miejskim w Zambrowie. 

7. Wolne wnioski oraz sprawy różne.   

8. Zamknięcie obrad. 
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1. Ustalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk przedstawił porządek obrad sesji. 

Następnie zapytał, czy są uwagi do porządku obrad. 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski zwrócił się z prośbą o dodanie do 

porządku obrad projektów uchwał w sprawie: wyrażenia zgody na złożenie wniosku 

aplikacyjnego i przystąpienie do realizacji przedsięwzięcia pod nazwą: „Poprawa wydajności 

energetycznej obiektu Szkoły Podstawowej nr 4 w Zambrowie” oraz wyrażenia zgody na 

złożenie wniosku aplikacyjnego i przystąpienie do realizacji przedsięwzięcia pod nazwą: 

„Termomodernizacja hali sportowej przy Szkole Podstawowej nr 5 w Zambrowie”. 

Poinformował, że Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej ogłosił nabór 

na wymianę źródła ciepła i poprawę efektywności energetycznej szkół. Ogólna kwota 

dofinansowania 1,3 mld. 

W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil 

Kowalczyk poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek do porządku obrad sesji. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany porządku obrad poprzez dodanie dwóch projektów uchwał w punkcie 6. l i m.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Leszek Chodkiewicz, Dorota Gosk, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Ryszard Kaźmierczak, Piotr 

Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil Kowalczyk, Katarzyna 

Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Dariusz Janusz Matynka, Wojciech 

Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk Rykaczewski, Dariusz 

Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel, Cezary Witkowski 

NIEOBECNI (1) 

Michał Klimowicz 

 

2. Przyjęcie protokołu obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk zapytał, czy są uwagi do 

protokołu obrad poprzedniej sesji. W związku z brakiem uwag poddał pod głosowanie protokół. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu obrad poprzedniej sesji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Leszek Chodkiewicz, Dorota Gosk, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Ryszard Kaźmierczak, Piotr 

Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil Kowalczyk, Katarzyna 

Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Dariusz Janusz Matynka, Wojciech 

Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk Rykaczewski, Dariusz 

Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel, Cezary Witkowski 

 

3. Informacja Burmistrza w zakresie zarządzania Miastem. 

 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski uzupełnił powyższą informację.  

 

Radna p. Barbara Laszuk w odniesieniu do pkt 37 przedłożonej informacji,  oznajmiła, że 

Burmistrz Miasta postanowił nabyć udziały w spółdzielczym własnościowym prawie do lokalu 

mieszkalnego przy ul. Białostockiej 31 w Zambrowie. W związku z powyższym zapytała, jaki 

status będzie miało to mieszkanie. 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że lokal zostanie 

sprzedany. 

 

Radna p. Barbara Laszuk w odniesieniu do pkt 11 przedłożonej informacji zapytała, dlaczego 

wyznaczono spłatę kredytu do 2030 r., skoro kadencja Rady Miasta Zambrów oraz Burmistrza 

Miasta Zambrów kończy się wcześniej. 

 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że tak zostało 

zaplanowane. Wyjaśnił, że ciągłość pracy samorządu musi być zachowana. 

 

(informację dołączono do protokołu) 

 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Mariusz Dąbrowski poinformował, że  

w okresie międzysesyjnym interpelację złożył Radny p. Zbigniew Średnicki w sprawie 

zamontowania progów spowalniających oraz barierek ochronnych na ul. W. Szymborskiej oraz 

H. Sienkiewicza. Poinformował, że odpowiedź została udzielona. Następnie odczytał udzieloną 

odpowiedź. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Zbigniew Średnicki poinformował, że zgodnie 

z jego wiedzą dochodzi do szeregu wydarzeń drogowych, lecz nie są zgłaszane do Komendy 

Powiatowej Policji w Zambrowie.  

W tym temacie wywiązała się dyskusja. 
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5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Mariusz Dąbrowski poinformował, że  

w dniu dzisiejszym wpłynęła interpelacja Radnego p. Jacka Olszewskiego w sprawie montażu 

lustra na zbiegu ulic: Przykoszarowej oraz Alei Wojska Polskiego. Następnie odczytał 

powyższą interpelację. Poinformował, że odpowiedź zostanie udzielona.    

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) powołania Skarbnika Miasta Zambrów; 

 

Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski 

poinformował, że w dniu 14 maja p. Anna Sadowska – Piętak złożyła wniosek o jej odwołanie 

z funkcji Skarbnika Miasta Zambrów. Następnie ogłoszono nabór na powyższe stanowisko. 

Jednak podczas naborów nie wybrano żadnej kandydatki. W dniu 29 lipca br. wpłynęło podanie  

p. Katarzyny Chilińskiej o zatrudnienie w Wydziale Finansowym. Następnie Burmistrz zwrócił 

się z prośbą do Wysokiej Rady o powołanie p. Katarzyny Chilińskiej na stanowisko Skarbnika 

Miasta Zambrów.  

 

Głosowano w sprawie: 

powołania Skarbnika Miasta Zambrów;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Leszek Chodkiewicz, Dorota Gosk, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Ryszard Kaźmierczak, Piotr 

Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil Kowalczyk, Katarzyna 

Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Dariusz Janusz Matynka, Wojciech 

Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk Rykaczewski, Dariusz 

Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel, Cezary Witkowski 

 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk pogratulował wyboru  

p. Katarzynie Chilińskiej na stanowisku Skarbnika Miasta Zambrów jednocześnie wskazał, że 

liczy na owocną współpracę.  

 

Skarbnik Miasta Zambrów p. Katarzyna Chilińska podziękowała za okazane zaufanie  

w związku wyborem na powyższe stanowisko. Jednocześnie oznajmiła, że dołoży wszelkich 

starań, aby praca na rzecz rozwoju miasta przynosiła tylko pozytywny efekt. 

 

(uchwałę nr 12/IV/2024 dołączono do protokołu) 

 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Zambrów na lata 2024 – 2030 wraz  

z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024 – 2030; 
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Wprowadzenia do tematu dokonała Skarbnik Miasta Zambrów p. Katarzyna Chilińska. 

Poinformowała, że zmiany wieloletniej Prognozy Finansowej są szczegółowo wyjaśnione  

w załączniku nr 3. W załączniku nr 2 dodano następujące przedsięwzięcia: budowa drogi dla 

rowerów i drogi dla pieszych wzdłuż ul. Białostockiej w Zambrowie etap I – zadanie 

majątkowe, które ma być realizowane w latach 2024-2025. Łączne nakłady planowane na 

realizację zadania wynoszą 2 572 669,60 zł, w tym w 2024 r. ‒ 661 669,60 zł. Limit zobowiązań 

dla zadania wynosi 73 769,60 zł. Jednostką realizującą jest Urząd Miasta Zambrów; remont 

elewacji budynku koszarowego przy ul. Aleja Wojska Polskiego – zadanie majątkowe, które 

ma być realizowane w latach 2024-2025. Łączne nakłady planowane na realizację zadania 

wynoszą 694 570,00 zł, w tym w 2024 r. ‒ 94 570,00 zł. Limit zobowiązań dla zadania wynosi 

633 985,00 zł. Jednostką realizującą jest Urząd Miasta Zambrów. Ponadto dokonano zmian  

w zakresie następujących przedsięwzięć: rozbudowa Miejskiego Ośrodka Kultury  

w Zambrowie – zmiana w przedsięwzięciu obejmuje m.in.: zwiększenie łącznych nakładów 

ogółem oraz limitu zobowiązań na realizację zadania o kwotę 544 996,31 zł oraz realizacja 

przedsięwzięcia do roku 2026; budowa sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej Nr 3 – 

zmiana w przedsięwzięciu obejmuje m.in.: zmniejszenie łącznych nakładów na realizację 

zadania o kwotę 667 283,75 zł. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Budżetowa. Następnie zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącej Komisji Budżetowej p. Doroty Gosk o opinię w sprawie powyższego projektu 

uchwały.  

Przewodnicząca Komisji p. Dorota Gosk poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

powyższy projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Zbigniew Średnicki poinformował, że kwota 

długu w wysokości 13 177 000,00 zł jest pokłosiem wypracowanym w 2023 r. Podkreślił, że 

za powyższy dług „radni z pakietu większościowego” nie odpowiadają.  

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Zambrów na lata 2024 – 2030 wraz  

z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024 – 2030;.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, Piotr 

Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil Kowalczyk, Katarzyna 

Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Dariusz Janusz Matynka, Agnieszka 

Ogórkowska, Jacek Olszewski, Dariusz Śledziewski, Andrzej Jan Truchel, Cezary Witkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Wojciech Mianowski, Henryk Rykaczewski, Zbigniew Jan Średnicki 

NIEOBECNI (1) 
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Michał Klimowicz 

 

(uchwałę nr 13/IV/2024 dołączono do protokołu) 

c) zmian w budżecie Miasta Zambrów na 2024 r.; 

Wprowadzenia do tematu dokonała Skarbnik Miasta Zambrów p. Katarzyna Chilińska. 

Poinformowała, że w budżecie Miasta Zambrów dokonano zmian po stronie dochodów  

i wydatków. Następnie omówiła wprowadzone zmiany. Poinformowała, że plan dochodów 

budżetowych po dokonanych zmianach wynosi 143 237 925,84 zł, z tego: dochody bieżące  

w wysokości 115 911 757,47 zł oraz majątkowe w wysokości 27 326 168,37 zł. Plan wydatków 

budżetowych po dokonanych zmianach wynosi 156 415 795,99 zł, z tego: wydatki bieżące  

w wysokości 114 898 942,73 zł oraz majątkowe w wysokości 41 516 853,26 zł. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Budżetowa. Następnie zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącej Komisji Budżetowej p. Doroty Gosk o opinię w sprawie powyższego projektu 

uchwały.  

Przewodnicząca Komisji p. Dorota Gosk poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

powyższy projekt uchwały. 

 

Radna p. Barbara Laszuk poinformowała, że zwiększono plan wydatków o kwotę 25 000,00 zł 

na remont dachu w Żłobku Miejskim. Radna zapytała, czy gwarancja nie obejmuje tej naprawy. 

Ponadto Radna poinformowała, że zmniejszono wydatki na zadaniu budowa ronda, aby 

zabezpieczyć inne inwestycje. W związku z powyższym Radna zwróciła się z pytaniem o jakich 

innych inwestycjach mowa. Radna oznajmiła, że będzie przygotowywana dokumentacja na 

doświetlanie przejść dla pieszych, dlatego też zapytała które przejścia będą doświetlone. 

 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że budynek Żłobka 

Miejskiego był remontowany w 2018 r. termin gwarancji minął. Poinformował, że został 

złożony wniosek do naboru w ramach Rządowego Programu Rozwoju Dróg dotyczący 

inwestycji budowa ronda przy ul.: Obrońców Zambrowa, Ostrowskiej oraz Polowej obecnie 

czekamy na informację o zakwalifikowaniu się wniosku. Środki finansowe zostały przeniesione 

na inwestycje: rozbudowę budynku Centrum Kultury, budowa ścieżki rowerowej wzdłuż  

ul. Białostockiej. Przypomniał, że Ministerstwo Funduszy i Polityki Regionalnej ogłosił nabór  

w ramach Polsko - Szwajcarskiego Programu Miast. Aby otrzymać dofinansowanie należy 

przygotować projekt monitoringu oraz projekt doświetlenia przejść.  

 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie Miasta Zambrów na 2024 r.;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, Piotr 

Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil Kowalczyk, Katarzyna 

Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Dariusz Janusz Matynka, Wojciech 

Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk Rykaczewski, Dariusz 

Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel, Cezary Witkowski 

NIEOBECNI (1) 

Michał Klimowicz 

 

(uchwałę nr 14/IV/2024 dołączono do protokołu) 

 

d) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 

Zambrów obejmującego obszar położony w obrębie ulicy Białostockiej, graniczący  

z ogródkami działkowymi; 

Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski. 

Poinformował, że miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego części miasta Zambrów 

obejmującego obszar położony w obrębie ulicy Białostockiej, graniczący z ogródkami 

działkowymi został uchwalony uchwałą nr 224/XL/18 Rady Miasta Zambrów z dnia 22 maja 

2018 r. z przeznaczeniem pod zabudowę produkcyjno – usługową. Obszar ten został 

podzielony, uzbrojony oraz wybudowana została droga dojazdowa. Następnie teren ten został 

sprzedany czterem podmiotom. Burmistrz Miasta poinformował, że wpłynął wniosek jednego 

z właścicieli działek, który planuje budowę zakładu na tym terenie o zmianę ww. planu. 

Wnioskodawca postulował, aby zapisy planu umożliwiały korzystanie z własnego ujęcia wody 

oraz zezwalały na magazynowanie i gospodarowanie wodami opadowymi na własnej działce  

i pozwalały na włączenie do kanalizacji deszczowej nadmiaru wód opadowych i roztopowych 

magazynowanych w zbiornikach retencyjnych. Wskazał, że przedmiotowa zmiana planu 

dotyczy wyłącznie części tekstowej, rysunek planu pozostaje bez zmian. Przy sporządzaniu 

projektu zmiany planu uwzględniono prawo własności. Procedura opracowania zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego zapewniła udział społeczeństwa przy 

sporządzaniu projektu zmiany planu. Zgodnie z ustawą z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu 

i zagospodarowaniu przestrzennym, przeprowadzone zostały konsultacje społeczne dotyczące 

projektu zmiany planu w terminie od 10 czerwca 2024 r. do 9 lipca 2024 r. W tym czasie 

konsultacje społeczne obejmowały zbieranie uwag, spotkanie otwarte i dyżur projektanta. 

Podczas przeprowadzonych konsultacji nie złożono żadnych uwag. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Rozwoju Gospodarczego. Następnie zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącego Komisji p. Andrzeja Truchla o opinię w sprawie powyższego projektu 

uchwały.  

Przewodniczący Komisji p. Andrzej Truchel poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 

Zambrów obejmującego obszar położony w obrębie ulicy Białostockiej, graniczący  

z ogródkami działkowymi;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, Piotr 

Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil Kowalczyk, Katarzyna 

Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Dariusz Janusz Matynka, Wojciech 

Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk Rykaczewski, Dariusz 

Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel, Cezary Witkowski 

NIEOBECNI (1) 

Michał Klimowicz 

 

(uchwałę nr 15/IV/2024 dołączono do protokołu) 
 

e) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 

Zambrów obejmującego obszar położony w rejonie ulic: Białostockiej i Papieża Jana Pawła II; 

Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski. 

Poinformował, że miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego części miasta Zambrów 

obejmującego obszar położony w rejonie ulic: Białostockiej i Papieża Jana Pawła II został 

uchwalony przez Wysoką Radę uchwałą nr 328/LIV/2024 z dnia 27 lutego 2024 r. Następnie 

na wniosek właściciela działki wszczęte zostały w wyniku przyjęcia w dniu 26 marca 2024 r. 

przez Wysoka Radę uchwały Nr 334/LV/2024 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

planu miejscowego dla przedmiotowego obszaru. Zmianie ulega jedynie część ustaleń 

dotyczących zasad kształtowania zabudowy oraz wskaźników zagospodarowania terenu  

i część ustaleń dotyczących zasad modernizacji, rozbudowy i budowy systemów infrastruktury 

technicznej dotycząca zaopatrzenia w ciepło. Pozostałe ustalenia planu pozostają niezmienione. 

Procedura opracowania zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

zapewniła udział społeczeństwa przy sporządzaniu projektu zmiany planu. Zgodnie z ustawą  

z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, przeprowadzone 

zostały konsultacje społeczne dotyczące projektu zmiany planu w terminie od 8 sierpnia 2024 

r. do 6 września 2024 r. Podczas przeprowadzonych konsultacji nie złożono żadnych uwag. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Rozwoju Gospodarczego. Następnie zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącego Komisji p. Andrzeja Truchla o opinię w sprawie powyższego projektu 

uchwały.  

Przewodniczący Komisji p. Andrzej Truchel poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 

Zambrów obejmującego obszar położony w rejonie ulic: Białostockiej i Papieża Jana Pawła II;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, Piotr 

Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil Kowalczyk, Katarzyna 

Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Dariusz Janusz Matynka, Wojciech 

Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk Rykaczewski, Dariusz 

Śledziewski, Andrzej Jan Truchel, Cezary Witkowski 

PRZECIW (1) 

Zbigniew Jan Średnicki 

NIEOBECNI (1) 

Michał Klimowicz 

 

(uchwałę nr 16/IV/2024 dołączono do protokołu) 

 

f) udzielenia dotacji na prowadzenie prac konserwatorskich i restauratorskich przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków; 

Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski. 

Poinformował, że na podstawie uchwały Nr 198/XL/10 Rady Miasta Zambrów z dnia  

30 marca 2010 r. w sprawie określenia zasad udzielania i rozliczania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków w dniu 22 sierpnia 2024 r. do 

Urzędu Miasta Zambrów wpłynął wniosek Parafii Rzymskokatolickiej pw. Trójcy 

Przenajświętszej w Zambrowie dotyczący dofinansowania wykonania prac konserwatorskich, 

polegających w szczególności na wykonaniu konserwacji i restauracji historycznych tynków  

i malatur na ścianach wewnętrznych, arkadach międzynawowych i sklepieniu w tym na 

detalach architektonicznych w ramach inwestycji „Prace konserwatorskie i restauratorskie we 

wnętrzu kościoła pw. Trójcy Przenajświętszej w Zambrowie”. Burmistrz Miasta wskazał, że 

planowany termin zakończenia prac został ustalony na dzień 31.12.2025 r. Wysokość 

wnioskowanych dotacji wynosi 100 % nakładów koniecznych na wykonanie ww. prac tj.  

800 000,00 zł. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Rozwoju Gospodarczego. Następnie zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącego Komisji p. Andrzeja Truchla o opinię w sprawie powyższego projektu 

uchwały.  

Przewodniczący Komisji p. Andrzej Truchel poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

udzielenia dotacji na prowadzenie prac konserwatorskich i restauratorskich przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, Piotr 

Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil Kowalczyk, Katarzyna 

Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Dariusz Janusz Matynka, Wojciech 

Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk Rykaczewski, Dariusz 

Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel, Cezary Witkowski 

NIEOBECNI (1) 

Michał Klimowicz 

 

                                         (uchwałę nr 17/IV/2024 dołączono do protokołu) 

 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji na prowadzenie prac konserwatorskich, 

restauratorskich i robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków; 

Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski. 

Poinformował, że Rada Miasta Zambrów podjęła uchwałę nr 320/LIII/2024 z dnia 23 stycznia 

2024 r. w sprawie udzielenia dotacji na prowadzenie prac konserwatorskich, restauratorskich  

i robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. Jednak zaszła potrzeba, aby 

rozdzielone zostały kwoty na lata 2024 oraz 2025. Remont kaplicy cmentarnej z 1795 r.  

wyniesie w 2024 r.: 247 887,55 zł, w tym 238 166,47 zł ze środków Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków, zaś 2025 r. 238 166,47 zł ze środków Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków. Remont neoromańskiej kaplicy rodziny Woyczyńskich z 1870 r. wyniesie w 2024 

r.: 372 299,89 zł, w tym 357 699,89 zł ze środków Rządowego Programu Odbudowy Zabytków, 

zaś w 2025 r.: 357 699,90 zł ze środków Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Rozwoju Gospodarczego. Następnie zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącego Komisji p. Andrzeja Truchla o opinię w sprawie powyższego projektu 

uchwały.  

Przewodniczący Komisji p. Andrzej Truchel poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji na prowadzenie prac konserwatorskich, 

restauratorskich i robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, Piotr 

Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil Kowalczyk, Katarzyna 

Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Dariusz Janusz Matynka, Wojciech 

Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk Rykaczewski, Dariusz 

Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel, Cezary Witkowski 

NIEOBECNI (1) 

Michał Klimowicz 

 

(uchwałę nr 18/IV/2024 dołączono do protokołu) 

h) warunków udzielania bonifikat od ceny sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich 

użytkowników wieczystych; 

Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski. 

Poinformował, że projekt uchwały został przygotowany na podstawie ustawy z dnia  

21 sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami. Zgodnie z art. 198g ww. ustawy 

użytkownik wieczysty nieruchomości gruntowej w terminie 12 miesięcy od dnia wejścia  

w życie ustawy z dnia 26 maja 2023 r. o zmianie ustawy o samorządzie gminnym, ustawy  

o społecznych formach rozwoju mieszkalnictwa, ustawy o gospodarce nieruchomościami, 

ustawy o podatku od czynności cywilnoprawnych oraz niektórych innych ustaw może wystąpić 

z żądaniem sprzedaży tej nieruchomości na jego rzecz. Wskazał, kiedy żądanie sprzedaży nie 

przysługuje. Następnie przedstawił projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Rozwoju Gospodarczego. Następnie zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącego Komisji p. Andrzeja Truchla o opinię w sprawie powyższego projektu 

uchwały.  

Przewodniczący Komisji p. Andrzej Truchel poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

warunków udzielania bonifikat od ceny sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich 

użytkowników wieczystych;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Ryszard Kaźmierczak, Piotr Kołomyjski, 

Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil Kowalczyk, Katarzyna Kulesza, 

Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Dariusz Janusz Matynka, Wojciech Mianowski, 
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Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk Rykaczewski, Dariusz Śledziewski, 

Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel, Cezary Witkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dorota Gosk 

NIEOBECNI (1) 

Michał Klimowicz 

 

(uchwałę nr 19/IV/2024 dołączono do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk ogłosił 10 minutową przerwę. 

 

i) Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta Zambrów; 

 

Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski.  

W związku z ustawą z dnia 13 lutego 2020 r. o zmianie ustawy Prawo budowalne oraz 

niektórych ustaw wprowadzone zostały zmiany do ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę 

i zbiorowym odprowadzaniu ścieków. Poinformował, że zmiany przepisów prawa dotyczą 

zasad wydawania przez przedsiębiorstwa wodociągowo – kanalizacyjne warunków 

przyłączenia do sieci. Projekt regulaminu został przyjęty uchwałą nr 206/XXXV/2022 z dnia  

26 kwietnia2022 r. Rady Miasta Zambrów. Jednak Dyrektor Regionalnego Zarządu Gospodarki 

Wodnej Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie z siedzibą w Białymstoku 

negatywnie zaopiniował projekt regulaminu. Wskazał rozdział 6 jako niezgodny z przepisami 

ustawy. Prezes Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie utrzymał w mocy 

postanowienie Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej Państwowego 

Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie. Prezes PGW Wody Polskie nie odniósł się do 

podniesionego w zażaleniu zarzutu, iż projekt regulaminu, w tym rozdział 6 jest tożsamy  

z przepisami uchwały Rady Gminy Tykocin, który z kolei został zaopiniowany pozytywnie. 

Wojewódzki Sąd Administracyjny oddalił skargę. W związku z powyższym został 

przygotowany projekt uchwały uwzględniający uwagi PGW Wody Polskie. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego. Następnie 

zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Komisji p. Henryka Rykaczewskiego o opinię  

w sprawie powyższego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji p. Andrzej Truchel poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta Zambrów;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 
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Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, Piotr 

Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil Kowalczyk, Katarzyna 

Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Dariusz Janusz Matynka, Wojciech 

Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk Rykaczewski, Dariusz 

Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel, Cezary Witkowski 

NIEOBECNI (1) 

Michał Klimowicz 

 

(uchwałę nr 20/IV/2024 dołączono do protokołu) 

 

j) wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Zambrów  

i Miastem Zambrów w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia 

ścieków; 

 

Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski. 

Poinformował, że został przygotowany projekt uchwały na wniosek Wójta Gminy Zambrów  

p. Jarosława Kosa. Poinformował, że Wójt Gminy Zambrów p. Jarosław Kos zwrócił się do 

ówczesnego Prezesa ZCiW Sp. z o.o. p. Waldemara Gawkowskiego o objęcie w zaopatrywaniu 

w wodę i odprowadzaniu ścieków terenu gminy Zambrów. Jednak wtedy do porozumienia nie 

doszło. Obecnie Wójt ponowił prośbę, zostało przygotowane porozumienie międzygminne.  

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego. Następnie 

zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Komisji p. Henryka Rykaczewskiego o opinię  

w sprawie powyższego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji p. Andrzej Truchel poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

Prezes ZCiW Sp. z o.o. p. Andrzej Suwalski poinformował, że Gmina Zambrów ma swoje 

ujęcia wody. Jednocześnie zapewnił, że zasoby wodne przedsiębiorstwa nie zostaną naruszone. 

Przejęta zostanie eksploatacja sieci wodociągowo – kanalizacyjna.  

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Zambrów  

i Miastem Zambrów w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia 

ścieków;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 
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Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, Piotr 

Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil Kowalczyk, Katarzyna 

Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Dariusz Janusz Matynka, Wojciech 

Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk Rykaczewski, Dariusz 

Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel, Cezary Witkowski 

NIEOBECNI (1) 

Michał Klimowicz 

 

(uchwałę nr 21/IV/2024 dołączono do protokołu) 

 

k) wysokości opłat za pobyt i wydłużony pobyt dziecka oraz maksymalnej wysokości opłaty za 

wyżywienie dziecka w Żłobku Miejskim w Zambrowie.       

 

Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski. 

Poinformował, że od 1 października br. zacznie obowiązywać Program Aktywny Rodzic który 

dotyczy wsparcia dla rodziców dzieci do lat 3 uczęszczających m.in. do żłobka. Świadczenie 

będzie przysługiwało w wysokości do 1500,00 zł miesięcznie na dziecko oraz do 1900,00 zł 

miesięcznie – jeżeli dziecko ma orzeczenie o niepełnosprawności. Limit obowiązujący  

w żłobkach na terenie kraju jest to 2 200,00 zł. Ponadto przedstawił wydatki z budżetu miasta 

Zambrów związane z utrzymaniem dzieci w żłobku. Wyjaśnił, że podniesienie czesnego 

spowoduje oszczędności w budżecie miasta. Po podjęciu przez Wysoką Radę uchwała wejdzie 

w życie z dniem 1 listopada br. po ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Podlaskiego. Przedstawił wniosek Dyrektor Żłobka p. Elżbiety Perkowskiej uzasadniający 

prośbę zwiększenia stawki żywieniowej na kwotę 20 zł dziennie oraz opłaty za pobyt dziecka 

w żłobku na kwotę 1500,00 zł miesięcznie. W przedłożonym projekcie uchwały proponowana 

jest opłata za pobyt dziecka w Żłobku Miejskim w wymiarze nieprzekraczającym 10 godzin 

dziennie w wysokości 1500,00 zł miesięcznie oraz maksymalna wysokość opłaty za 

wyżywienie w wysokości 18,00 zł dziennie. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Budżetowa. Następnie zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącej Komisji Budżetowej p. Doroty Gosk o opinię w sprawie powyższego projektu 

uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji p. Dorota Gosk poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

powyższy projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Kultury i Oświaty. Następnie zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącego Komisji p. Leszka Chodkiewicza o opinię w sprawie powyższego projektu 

uchwały.  
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Przewodniczący Komisji p. Leszek Chodkiewicz poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Zdrowia i Opieki Społecznej. Następnie zwrócił się z prośbą 

do Przewodniczącego Komisji p. Dariusza Śledziewskiego o opinię w sprawie powyższego 

projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji p. Dariusz Śledziewski poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji p. Dorota Gosk zwróciła się z pytaniem, czy dzieci które skończą trzy 

lata w przyszłym roku zostaną również objęte tym programem. 

 

Dyrektor Żłobka Miejskiego w Zambrowie p. Elżbieta Perkowska odpowiedziała, że dzieci te 

również zostaną objęte programem. 

 

Radna p. Barbara Laszuk zwróciła się z pytaniem, czy podwyżka stawki opłaty za wyżywienie 

była konsultowana z rodzicami. 

 

Dyrektor Żłobka Miejskiego w Zambrowie p. Elżbieta Perkowska odpowiedziała, że podwyżka 

stawki za wyżywienie nie była konsultowana z rodzicami. Stawki konsultowane są z intendent, 

która zajmuje się wyżywieniem dzieci w żłobku. Dyrektor wskazała, że na ta stawkę składają 

się cztery posiłki. 

 

Głosowano w sprawie: 

wysokości opłat za pobyt i wydłużony pobyt dziecka oraz maksymalnej wysokości opłaty za 

wyżywienie dziecka w Żłobku Miejskim w Zambrowie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, Piotr 

Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil Kowalczyk, Katarzyna 

Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Dariusz Janusz Matynka, Agnieszka 

Ogórkowska, Jacek Olszewski, Dariusz Śledziewski, Cezary Witkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Wojciech Mianowski, Henryk Rykaczewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel 

NIEOBECNI (1) 

Michał Klimowicz 
 

(uchwałę nr 22/IV/2024 dołączono do protokołu) 
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l) wyrażenia zgody na złożenie wniosku aplikacyjnego i przystąpienie do realizacji 

przedsięwzięcia pod nazwą: „Poprawa wydajności energetycznej obiektu Szkoły Podstawowej 

nr 4 w Zambrowie”; 

 

Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski. 

Zaproponował, że dokona omówienia projektów uchwał z porządku posiedzenia sesji 6. m i l 

jednocześnie. Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej ogłosił nabór 

wniosków w ramach Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększania Odporności na działania 

wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności energetycznej szkół. W związku  z powyższym 

wymagana jest uchwała intencyjna w tej sprawie. Ponadto należy zlecić audyt energetyczny 

który musi wykazać, że te dwa budynki spełniają normy. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na złożenie wniosku aplikacyjnego i przystąpienie do realizacji 

przedsięwzięcia pod nazwą: „Poprawa wydajności energetycznej obiektu Szkoły Podstawowej 

nr 4 w Zambrowie”; 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, Piotr 

Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil Kowalczyk, Katarzyna 

Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Dariusz Janusz Matynka, Wojciech 

Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk Rykaczewski, Dariusz 

Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel, Cezary Witkowski 

NIEOBECNI (1) 

Michał Klimowicz 

 

(uchwałę nr 23/IV/2024 dołączono do protokołu) 

 

m) wyrażenia zgody na złożenie wniosku aplikacyjnego i przystąpienie do realizacji 

przedsięwzięcia pod nazwą: „Termomodernizacja hali sportowej przy Szkole Podstawowej nr 

5 w Zambrowie”. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na złożenie wniosku aplikacyjnego i przystąpienie do realizacji 

przedsięwzięcia pod nazwą: „Termomodernizacja hali sportowej przy Szkole Podstawowej nr 

5 w Zambrowie”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, Piotr 

Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil Kowalczyk, Katarzyna 

Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Dariusz Janusz Matynka, Wojciech 

Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk Rykaczewski, Dariusz 

Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel, Cezary Witkowski 

NIEOBECNI (1) 

Michał Klimowicz 

 

(uchwałę nr 24/IV/2024 dołączono do protokołu) 

 

7. Wolne wnioski oraz sprawy różne. 

Radna p. Barbara Laszuk poruszyła problem szalejącej młodzieży na hulajnogach na terenach 

zielonych nad zalewem. Radna w imieniu mieszkańców zwróciła się z prośbą o podświetlenie 

przejścia na ul. Białostockiej naprzeciw przychodni rodzinnej. Ponadto Radna wskazała, że są 

miejsca na terenie miasta gdzie jest bardzo brudno, porozrzucane są śmieci jako przykład 

podała ul.: Papieża Jana Pawła II, Wyszyńskiego oraz Mazowiecką.  

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że nie ma możliwości 

postawienia znaku zakazującego jazdy hulajnogami na terenach zielonych. Wskazał, że może 

uda się rozdzielić teren od ul. 71 Pułku Piechoty do ronda dla osób jadących na hulajnogach  

i rowerów oraz pieszych. Przejście na ul. Białostockiej jest bardzo ważne, jeżeli będzie 

możliwość pozyskania środków zewnętrznych na ten cel zostanie to przejście podświetlone. 

Burmistrz wskazał, że słyszał opinie, że miasto jest czyste. Ponadto ulice które wymieniła 

Radna są drogami powiatowymi. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Zbigniew Średnicki poinformował, że otrzymał 

informacje od mieszkańców miasta na temat wyjazdu Młodzieżowej Orkiestry Dętej na 

Międzynarodowy Festiwal Muzyczny w Castignano we Włoszech. Z otrzymanych informacji 

wynika, że członkowie orkiestry nocowali w złych warunkach oraz brakowało pożywienia. 

Ponadto Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się z prośbą o podanie informacji na temat 

budynku gospodarczego znajdującego się na ul. Szymborskiej. 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odniósł się do wyjazdu orkiestry do 

Włoch, poinformował, że wypowiedź Wiceprzewodniczącego Rady jest bardzo subiektywna, 

licząca na poklask i sensacje. Wskazał, że w tej sprawie należało się zwrócić do Kapelmistrza 

p. Krzysztofa Witkowskiego. Burmistrz wskazał, że należy sprawdzić informacje zanim się 

publicznie wypowie. W nawiązaniu do zapytania dotyczącego budynku gospodarczego 

poinformował, że będzie rozebrany do 30 listopada br. 

Radny p. Cezary Witkowski wyjaśnił, że uczestnicy ponosili koszt za dojazd i noclegi w trakcie 

podróży, organizator zaś zapewniał wyżywienie oraz noclegi na miejscu. Poinformował, że 

faktycznie jeden nocleg był w niższym standardzie, gdyż był to nocleg w Domu Pielgrzyma, 



Strona | 19  
 

jednak uwagi na temperaturę część osób spała na materacach na boisku. Radny przyznał, że nie 

były to warunki do jakich przywykliśmy będąc na wakacjach, ale nie były to skandaliczne 

warunki. Zapewnił, że posiłki były wystarczające i zgodne z kulturą tego kraju. Oznajmił, że 

młodzież w trakcie wyjazdu była zadowolona, nikt nie zgłaszał uwag. 

Radna p. Dorota Gosk zwróciła się z prośbą o zwiększenie atrakcji podczas Dnia Dziecka 

organizowanego przez Urząd Miast Zambrów. 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że wiąże się to z większym 

kosztem organizacji takiej imprezy. 

Radna p. Dorota Gosk zaproponowała, aby wprowadzić limity czasowe wejść na basen 

zewnętrzny. 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że takie sygnały docierały. 

Poinformował, że w większości kąpielisk na trenie Polski są nielimitowane wejścia.  

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk przypomniał, że 1 października 

upływa termin składania wniosków do budżetu. Następnie przedstawił harmonogram pracy 

Rady Miasta Zambrów w październiku br. 

8. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad sesji Przewodniczący Rady 

Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk podziękował wszystkim za przybycie i udział  

w obradach, następnie zamknął IV sesję Rady Miasta Zambrów. 

Na tym obrady IV sesji zostały zakończone. 

Przewodniczący  

Rady Miasta Zambrów 

Kamil Kowalczyk 

Przygotował(a): Karolina Kulesza 

 

Nagranie z sesji stanowi załącznik do protokołu. 


